
 

 

Gemeente Aa en Hunze 

t.a.v. Raadsleden en College 

Postbus 93 
9460 AB Gieten 
 
Gieterveen, 22 november 2019  

Betreft: Windpark Oostermoer: handhaving en informatie voorziening 

Geachte raadsleden,  

Wij willen graag met urgentie aandacht vragen voor het volgende:  

Het windpark deel Oostermoer ligt in de Gemeente Aa en Hunze en wordt geëxploiteerd door 
Windpark Oostermoer Exploitatie B.V.. De Gemeente Aa en Hunze is in deze handhaver. De 
verantwoordelijkheid voor informatievoorziening ligt bij de exploitant.  

Vorig jaar hebben we in de media kunnen vernemen dat er in november 2019 gestart zal worden 
met de bouw, direct na het aflopen van de testfase voor Lofar. Het is nu half november en er is geen 
enkele activiteit opgestart, noch informatie bekend of gemeld. Er wordt een windpark in onze 
directe omgeving gebouwd en wij, omwonenden, weten niets. Met enige regelmaat wordt 
WindNEE door omwonenden benadert met vragen over het windpark. Waar wij dus ook geen 
antwoord op hebben. De meest gestelde vragen zijn;  

 Wanneer start de bouw nu eigenlijk? 
 Waar gaan ze beginnen? 
 Hoe lopen de transportroutes? 
 Waar kan ik terecht met klachten over b.v. slagschaduw en geluids overlast    
 Is mijn huis wel verzekerd tegen schade door trillingen? 

 
Reeds in 2018 hebben wij met de verantwoordelijke wethouder Co Lambert een gesprek gehad over 
handhaving en informatievoorziening. Wij hebben aangegeven dat een centraal gemeentelijk loket 
voor informatie en klachten onontbeerlijk is voor omwonenden van het windpark. De wethouder 
was het met ons eens.   
 
We zijn ruim een jaar later en nog steeds  is deze informatievoorziening er gewoon niet. 
 
De exploitant houdt in de regel de minimaal vereiste wettelijke kaders aan voor informatie . Wat 
omwonenden er van vinden is voor deze partij niet interessant. Een wrang voorbeeld van deze 
houding is dat er pas na een actie van omwonenden van de Kopweg werd nagedacht over een 
bouwroute die de omwonenden zou ontlasten. Als deze omwonenden niet in actie waren gekomen 
hadden ze gewoon duizenden transporten langs hun huis gekregen. Alleen door druk/overleg in de 
Omgevings Advies Raad heeft de exploitant de route aangepast, maar hoe deze route precies zal 
lopen is nog steeds niet naar omwonenden gecommuniceerd.  
 
 
 



 

 

 
Wij vertellen u niets nieuws als we u nog even wijzen op het gehele voortraject van de 
totstandkoming van dit windpark. Omwonenden voelen zich nog steeds overvallen, genegeerd en 
niet serieus genomen. Juist omdat de communicatie in dit voortraject, wellicht juridisch juist maar 
niettemin maatschappelijk volledig ontoereikend is geweest. Deze conclusie kunnen alle partijen 
wel onderschrijven, maar leidt kennelijk niet tot een verbetering in de communicatievoorziening. 
Daarom spreken wij u, als volksvertegenwoordiging van onze inwoners, aan om hier actie op te 
nemen. En snel.  
 
Nu hebben wij via via begrepen dat in januari alsnog de schop in de grond zal gaan om ons 
prachtige woongebied  onomkeerbaar te gaan veranderen. Dat gaat weer incasseringsvermogen van 
de omwonenden vragen en een goede informatieverstrekking en een centraal aanspreekpunt is 
onontbeerlijk om alles goed te laten verlopen. Klachten, vragen en opmerkingen moeten op één 
punt verzameld en behandeld worden. Met een fatsoenlijke terugkoppeling naar betrokkenen. 
Inwoners van uw gemeente mogen straks niet van het kastje naar de muur worden gestuurd met 
vragen en klachten over het windpark.  
 
Wij vinden dat u, als handhavende partij, stappen moet ondernemen om te kunnen handhaven. En 
daar is een goede registratie van klachten voor nodig. Bovendien bent u het aan uw inwoners 
(kiezers) verplicht om op te komen voor hun belangen en bij de exploitant goede 
informatievoorziening af te dwingen. Of moeten de inwoners weer actie gaan voeren om er voor te 
zorgen dat hun belangen niet worden geschaad? Blijf als gemeente niet op de handen zitten! 
 
De verleiding zal groot zijn om dit onderwerp ‘over het jaar te tillen’. Maar in januari starten de 
bouwwerkzaamheden en niemand heeft er iets aan als informatie pas na aanvang wordt verstrekt. 
Dat wordt mosterd na de maaltijd. Het feit dat er een OAR actief is ontslaat u niet van de plicht tot 
informeren. De gemeente Borger Odoorn is kennelijk wel in staat in korte tijd een windloket in te 
richten.  
 
Wij zien graag op korte termijn een antwoord op onze vragen tegemoet. En wij zouden dit 
onderwerp graag ook op zeer korte termijn op de agenda van de Raad willen terugzien en zijn 
bereid om een en ander nader toe te lichten tijdens de Raadsvergadering.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Roel Kleijn (bestuurslid) en Jessica Scholtze 

Stichting WindNEE 

p/a Boerendijk 18 

9511PE Gieterveen 

 

Met kopie aan voorzitter Stichting WindNEE 

Dhr. M. Gout  


